
Protokoll Sentralstyremøte 10 - 2022  

Tid: torsdag 1. desember: 0900- 1700 

Sted: Teams 

Deltakere: Annette Drangsholt (leder), Fiona Druett (nestleder), Monica Samland Lund, Cathrine 
Pettersen, Sonja Lillevik, Ruth Gravdal, Rune Sandberg (vara), Ruth Kjeldsen (vara) 

Sekretariatet: Elin Maria Lilloe-Wall (sekretariatsleder), Susanne Angell-Olsen (organisasjonsrådgiver) 

Saksliste 

Saksnr.  Saksinformasjon  

70/22  Godkjenning av saksliste  
Godkjent 

Kjøreregler for møtegjennomføring ble gått igjennom. 
 
 

Annette 

71/22   Konstituering fortsettelse fra forrige møte: 
● Møteplan 2023 (se vedlegg fane 1). 

Vedtak: Møteplanen ble godkjent. Vi legger til rette for at noen 
kan delta på Teams av og til. 

● Gjennomgang av rutiner herunder reisebestilling, refusjoner og 
møtegodtgjørelse (se vedlegg fane 2) 
Rutinene ble tatt til orientering. 

● Honorar til ressursgruppa 
Vedtak: Honoraret ble satt til 10 000kr i året. Elin sjekker med 
revisor i f.t. innberetning i lønnssystem. 

● Brukerrepresentant FFO (HDIR) (sendt på mail)  
Annette Drangsholt og Ruth Gravdal sa se villige til å stille. 

 

Annette og Elin 
 

72/22  Forslag til revidert mandat regionale enheter, for innspill fra 
brukerorganisasjonene 
Se saksvedlegg. 
Vedtak: Dokumentet med endringer godkjennes. 
Sentralstyremedlemmer skal sitte i regionale Helseforetakenes 
brukerutvalg. Vi kan lage en egen disk der møtereferater legges. 
 

 

  Annette 

73/22  Medlemsrapport 

• Utmeldinger av de som ikke betalt kontingent (se vedlegg) 
Vedtak: De som ikke betalt meldes ut, og får en mail/sms/brev 
med beskjed om dette. Det er et potensiale i 
hustandsmedlemmer og dette annonseres i AID og andre 
kanaler. Minn også alle lokallag på dette og lag utkast til tekst. 

 

Elin 

74/22 Henvendelser fra medlemmer - Deler av saken behandles som B sak 
Det har kommet inn flere varslinger til foringen vedrørende konflikter 
som oppstått. Vi har engasjert Hjort advokatfirma for å bistå, opprettet 
et varslingsutvalg samt utarbeidet nye retningslinjer. 
Vedtak: Retningslinjer for håndtering av varsler I Autismeforeningen i 

Annette og Elin 



Norge ble godkjent. 
Varlingsutvalget vil bestå av følgende personer som takket ja: Tage Lien, 
Marit Chriuckshank. Sekretariatsleder fungerer som sekretær for 
utvalget. Advokat Lippestad er også forspurt, men har foreløpig ikke 
takket ja. Advokater fra Hjort bistår i varslingssaker etter behov. 
 

 

75/22  Orienteringer, henvendelser og møtevirksomhet: 

● Boligsaken - Opprop på Eidsvolls Plass 23. nov 

Vi leverte over 8000 underskrifter og oppropet var veldig  

vellykket. Regjeringen snudde, og tilskudd er sikret.  

• Helt med: De fikk sikret midler statsbudsjettet i år.  Det 
planlegges å starte en ny ordning istedenfor «Helt med» med 
mindre oppfølgning. (Står i statsbudsjettet). Dette har vi ikke 
noen tro på. Vedtak: AiN vil støtte Helt med og jobbe for at 
opplegget videreutvikles. 

● Henvendelse fra Terje Nærland (se vedlegg). 
Vedtak: Vi avtaler et møte med Terje, foretrukket i helgen 3.-5. 
februar men alternativt på teams. 

● SOR-konferansen ung 9. – 10. februar: Annette skal delta g 
sekretariatet. Det er åpning for at flere fra sentralstyret deltar. 

● Teater (se vedlegg): Vedtak: Vi spør om ressursgruppa ønsker 
holde i denne saken.  

● Europeisk forskningsprosjekt: Svend Davanger (se vedlegg): 
Vedtak: Vi spør Terje Nærland hva han tenker. Vi må ha et møte 
med forskeren og høre litt mer prosjektet og om hvordan hele 
spekteret kan ivaretas. Vi må også inkludere ressursgruppa i 
denne saken. 

● Møtevirksomhet: Cathrine har vært på 40 – årsjubileet til 
Østfold lokallag. Cathrine og annette har vært på FFO 
representantskapsmøte og hun deltok på Oppropet utenfor 
stortinget 23/11. Sonja har vært på to møter i Autism Europe. 
Ruth Gravdal og Ruth Kjeldsen har vært på møte i Statsped i 
Oslo. De har også vært på et fellesmøte for alle lokallag i region 
Helse Vest. Gravdal har også vært på et møte i 
spesialisthelsetjenesten i Helse Fonna.  
Annette har vært på SOR konferansen, lansering av 
Stortingsmelding 8, Oppropet om boligsituasjonen, FFO sitt 
representantskapsmøte, møte i NAKU, boklansering «La masken 
falle», Referansemøte i NKUP på Dikemark, Likestillingsråd i 
Agder, Møte i Helse Sørøst om ny fagplan på habilitering. I 
morgen har BUFDIR markering for FN dagen for 
funksjonsnedsettelser. 

• PST sin rapport. Vi fikk forespørsel om å stille opp i media. Etter 
råd fra Sissel Helverschou stilte vi ikke, Psykologforeningen 
stilte. Vi har sendt to henvendelser til PST og bedt om et møte, 
der også Sissel vil stille. De har ikke svart.  

• Helsedirektoratet utreder nå om de skal utrede nasjonale 
retningslinjer for ASD basert på NOU1:2020 

• Vi har fått et møte med Ragnhild Male Hartvigsen 
stortingspolitiker fra Arbeiderpartiet. Dato er ikke satt. Tema er 
NOU1:2020.  

Anette 
 

76/22 Evaluering av landsmøte 
● Oppsummering av evalueringsskjema  

Se saksvedlegg. Evaluering ble gått igjennom i plenum. Den viser 
at mange var fornøyde med gjennomføringen av møte. Den 

Annette 



viser også at det er en del uro og uenigheter i organisasjonen. 
Dette må følges opp og jobbes med. 

77/22 Nytt fra sekretariatet: 
● Arrangement:  

○ Digitalt kurs for valgkomite lokal og sentral avholdes 6. 
desember.  

○ Digitalt kurs for likepersonrapportering avholdes 7. 
desember. 

○ Stormøte 3—5. februar avholdes sentralt i Oslo for 
Sentralstyret, Faglig råd, Ressursgruppa og 
Kontrollkomiteen.  

○ Folkemøter i Trondheim, Tromsø og Bergen. 2. februar i 
Bergen (Annette og Elin) Trondheim 9. februar (Rune, 
Fiona, Elin eller Susanne) Tromsø 10. februar (Sonja, 
Susanne eller Elin) 

○ Digitalt kurs for årsmøter: Vi ønsker å sette opp et kurs 
digitalt i midten av januar. 

○ Tillitsvalgtskolering 21. – 23. april. Vi ser etter hoteller 
rundt Gardermoen. 

● Prosjekter: 
o Kunnskapsbasen: Frist for ferdigstillelse er mars 2023. 

Vi er i gang med oppbygging av nettsiden.  
o Politisk plattform: Vi tar et møte på Teams i januar og 

deretter møtes vi fredag i forkant av stormøte 3. – 5. 
februar. 

o Levekårsundersøkelse: Vi planlegger et møte på teams i 
januar. 

 
● Nyhetsbrev desember 

 

Elin/Susanne 

78/22  Eventuelt 
Økonomisak: 
Det ble forslått å kjøpe inn digital notatbok til Annette. Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. Vi trykker også opp talerkort med logoen til AiN. 

Annette 

   
 

Annette Drangsholt (Mar 12, 2023 16:55 GMT+1)
Annette Drangsholt

Monica Samland Lund (Mar 13, 2023 16:10 GMT+1)

Fiona Druett (Mar 16, 2023 17:56 GMT+1)
Fiona Druett

Sonja Lillevik (Mar 16, 2023 18:08 GMT+1)

Cathrine Pettersen (Mar 22, 2023 15:09 GMT+1) Ruth Gravdal (Mar 30, 2023 14:13 GMT+2)
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